

Montreal, May 29 2024

Government of Canada

Subject: Fight against Forced Labour and Child Labour in Canadian Supply Chains Act
Report for year 2023

ATTESTATION

BY: Benisti Import-Export Inc
Point Zero Girls Club Inc.
9285-1096 Quebec Inc.
(collectively referred to as "The Benisti Group") having its head office at 1650 Chabanel West,
Montreal, Quebec H4N 3M8

In accordance with the requirements of the Act, and in particular to the reporting in section 11 (1) thereof, I hereby attest that I have reviewed the information contained in the report for the entity. Based on my knowledge, and having exercised reasonable diligence, I attest that the information in the online report is true, accurate and complete in all material respects for the purposes of the Act, for the reporting year listed above.

Attested on behalf of The Benisti Group and its governing body on the 29th day of May 2024.



Maurice Benisti, President

I have the authority to sign on behalf of the aforementioned entities.

The Benisti Group
1650 Chabanel West
Montreal (Quebec) H4N 3M8

Montréal, le 29 mai 2024

Gouvernement du Canada

Objet : Loi sur la lutte contre le travail forcé et le travail des enfants dans les chaînes
d'approvisionnement Canadienne
Rapport pour l'année 2023

ATTESTATION

PAR : Benisti Import-Export Inc
Point Zero Girls Club Inc.
9285-1096 Québec Inc.
(collectivement appelés « Le Groupe Benisti ») ayant son siège social au 1650 Chabanel Ouest,
Montréal, Québec H4N 3M8

Conformément aux exigences de la Loi, et en particulier à l'article 11 (1) de celle-ci, je certifie par la présente avoir examiné les informations contenues dans le rapport pour l'entité. En me basant sur mes connaissances et ayant exercé une diligence raisonnable, je certifie que les informations contenues dans le rapport en ligne sont vraies, exactes et complètes à tous égards importants aux fins de la Loi, pour l'année de rapport mentionnée ci-dessus.

Attestation au nom du Groupe Benisti et de son organe dirigeant ce 29^e jour de mai 2024.



Maurice Benisti, Président

J'ai l'autorité pour signer au nom des entités susmentionnées.

Le Groupe Benisti
1650 Chabanel Ouest
Montréal (Québec) H4N 3M8